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Адрес Cam Merkezi San. ve Tic. A.S. 
10.032 Sok. No:15, AOSB Cigli 
35620 Izmir 

Телефон 0090 232 3767801

Факс 0090 232 3767805

Интернет www.cammerkezi.com

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Отдел Sales 

Phone: 0090 232 3767801  
Fax: 0090 232 3767805  

Contact 2. Миссис Ayse Harmanci 
Sales Marketing and Support Specialist 
Phone: 0090 216 5758890  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Yorglas®, is a subsidiary company of Cam Merkezi, produces satin and decorative acid etched glass products without compromising quality and by
adding value to the industry since 1989.  

We have efficiently improved our techniques of acid finishing from tinted glass to mirror, from low iron glass to painted glass along with the years.  

You can find the biggest assortment within our acid etched glass from scratch resistant anti-slip flooring glass to non-glare glass for marker boards.
Our acid etched glass is used in many areas such as; interior decoration, glass stair treads, digital signage, shower screens, solar panels, cabinets,
wardrobes, balustrades, office partitions and doors.     

We always try to offer the best solution for the end user and processor with fingerprint free and 100% etched sheets among the other products such as
sandblasted glass and patterned glass or laminated translucent glass where you need privacy and light. 

Starting from October ’18 will be producing at our new mega factory. We will also add Jumbo size Acid Etched glass to our assortment.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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